
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.9/10-7-2013 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  

Αριθ. Απόφασης 219                               Περίληψη 
Έκδοση ψηφίσματος για την κατάργηση της  Δημοτικής 
Αστυνομίας και τη θέση σε καθεστώς διαθεσιμότητας των 
δημοτικών αστυνομικών και των σχολικών φυλάκων, αλλά 
και το ενδεχόμενο κατάργησης και άλλων δημοτικών 
υπηρεσιών. 

  
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 10 Ιουλίου 2013 ημέρα Τετάρτη και ώρα 14:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.38085/5-7-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 27 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Ηλιάδης Θωμάς 
11) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Μούρκας Χρήστος 
15) Μπεκτές Σαμπρή 
16) Μπένης Δημήτριος 

 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Παπασταματίου Γεώργιος 
20) Πούλιος Χρίστος 
21) Πατσίδου Δέσποινα 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτης 
24) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
25) Τσέπελης Εμμανουήλ 
26) Φανουράκης Εμμανουήλ 
27) Φωτιάδης Νικόλαος 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καλογερής Κρίτων 
2) Μαζαράκης Σπύρος 
3) Ξυνίδης Αθανάσιος 

4) Τοπ Ισμέτ 
5) Φιλίππου Φίλιππος 
6) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
       
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης 
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.7 του άρθρου 67 του 
Ν.3852/10 ορίζονται τα εξής: «7.Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη 
αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα τα θέματα που προτείνει ο δήμαρχος, η εκτελεστική επιτροπή, καθώς 
και η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή ποιότητας ζωής. Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να 
αποφασίζει, μετά από σχετική πρόταση-εισήγηση του προέδρου ή του δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής 
δημοτικής παράταξης και χωρίς συζήτηση, με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών 
του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον, να το συζητήσει 
και να πάρει απόφαση γι' αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων 
της ημερήσιας διάταξης. Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά τον δήμαρχο εκφράζουν τις απόψεις τους οι 
επικεφαλής των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.» 

Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος εισηγούμενος τα θέματα της εκτός ημερήσιας διάταξης, 
έτσι όπως καταρτίστηκε από τον Πρόεδρο και συμπεριλαμβανομένων των θεμάτων που πρότεινε ο 
Δήμαρχος είναι το εξής: 
1) Έκδοση ψηφίσματος για την κατάργηση της  Δημοτικής Αστυνομίας και τη θέση σε καθεστώς 

διαθεσιμότητας των δημοτικών αστυνομικών και των σχολικών φυλάκων, αλλά και το ενδεχόμενο 
κατάργησης και άλλων δημοτικών υπηρεσιών. 

2) Ανάκληση των αριθμ.326/2012 και 373/2012 προγενέστερων αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Ξάνθης.  



Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθούν πρώτα αυτά τα θέματα προς συζήτηση, παρά 
το ότι δε συμπεριλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης τους, που 
προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης των ζητημάτων. 
Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 
 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.7 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 τα περιεχόμενα των θεμάτων, τα οποία αν και δεν περιλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη πρέπει να 

συζητηθούν κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης τους.. 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Την συζήτηση του θέματος που αφορά την «Έκδοση ψηφίσματος για την κατάργηση της  Δημοτικής 
Αστυνομίας και τη θέση σε καθεστώς διαθεσιμότητας των δημοτικών αστυνομικών και των σχολικών 
φυλάκων, αλλά και το ενδεχόμενο κατάργησης και άλλων δημοτικών υπηρεσιών» παρά το ότι δε 
συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει από τα 
στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  

Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού 
των μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου 
θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του και συνεχίζοντας 
τόνισε: «Η σημερινή συνεδρίαση όπως όλοι γνωρίζουμε γίνεται σε μια εποχή που για ακόμα μία φορά 
στοχοποιείται η Τοπική Αυτοδιοίκηση και κατ’ επέκταση ο Δήμος μας. Γνωρίζουμε όλοι ότι ο Δήμος 
παρέμεινε κλειστός με απόφαση της ΚΕΔΕ και του Δημάρχου μας τη πρώτη μέρα, ακολούθησαν οι 
κινητοποιήσεις όλων των δημοτικών υπαλλήλων και πρώτο μέλημα μας σήμερα και της Δημοτικής Αρχής 
και των Δημοτικών υπαλλήλων το οποίο μας βρίσκει μαζί σ’ αυτή την συμπόρευση του αγώνα, είναι το 
δίκιο του αγώνα τους. Την ώρα που ο ρόλος της Τοπικής Αυτοδιοίκησης γίνεται όλο και πιο κεντρικός για 
την ανάπτυξη και την κοινωνική συνοχή, είναι αδιανόητος κάθε περιορισμός στις αρμοδιότητές της.  Είναι 
ανάγκη ενίσχυσης του θεσμικού πλαισίου των αρμοδιοτήτων της και όχι η κατάργηση των δημοτικών 
υπηρεσιών της. Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης καταδικάζει την με προχειρότητα, απαράδεκτη και άδικη 
απόφαση της Κυβέρνησης για την κατάργηση της Δημοτικής Αστυνομίας, των Σχολικών Φυλάκων, αλλά 
και το ενδεχόμενο κατάργησης και άλλων δημοτικών υπηρεσιών, από τους Οργανισμούς Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης. Η Τοπική Αυτοδιοίκηση έχει μέχρι σήμερα συμβάλλει περισσότερο από κάθε άλλο τομέα 
της Δημόσιας Διοίκησης στον εξορθολογισμό και στην εξυγίανση του Κράτους. Απασχολεί το 12% των 
υπαλλήλων του δημοσίου τομέα και καλείται να ασκήσει ένα πλήθος σοβαρών παλαιών και νέων 
αρμοδιοτήτων και αυτή τη στιγμή της ζητείται να επωμισθεί το 50% της κινητικότητας-διαθεσιμότητας. Η 
Τοπική Αυτοδιοίκηση έχει υποστεί με βίαιο και παρατεταμένο τρόπο τεράστιες συνέπειες στη λειτουργία 
της και στην  αυτοτέλειά της. Η οποιαδήποτε περαιτέρω μείωση του προσωπικού του Δήμου μας, θα 
οδηγήσει σε ανεπάρκεια ανθρώπινου δυναμικού με αποτέλεσμα να μην εξυπηρετούνται  οι ανάγκες των 
πολιτών. Οφείλουμε όλοι, να πάρουμε θέση και να δώσουμε τη δική μας καθαρή απάντηση, που μπορεί 
και πρέπει να μας ενώνει όλους. Οφείλουμε όλοι, να καταστήσουμε τη Τοπική Αυτοδιοίκηση γνήσιο 
φορέα και ισχυρό πρωταγωνιστή της ανασυγκρότησης του τόπου, θεσμό και δύναμη της κοινωνικής 
αλληλεγγύης και συνοχής. Καλούμε την Κυβέρνηση και όλα τα πολιτικά κόμματα να αντιληφθούν ότι η 
τελευταία γραμμή άμυνας του πολιτικού και διοικητικού συστήματος απέναντι στην κοινωνική κρίση είναι 
ο Δήμος, που μπορεί και πρέπει να αποτελέσει την πρώτη γραμμή της μάχης για την ανασυγκρότηση της 
χώρας». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Σώματος, το από 9-7-2013 ψήφισμα του Συλλόγου 
των Δημοτικών Υπαλλήλων του Νομού και το από 10-7-2013 ψήφισμα της Λαϊκής Συσπείρωσης. 

Τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος Ξάνθης ο οποίος είπε: «Νομίζω πως δεν χρειάζονται πολλά λόγια. Ήδη 
έχουμε τοποθετηθεί όλοι, το ψήφισμα θεωρώ βέβαιο ότι θα είναι ομόφωνο και θα σταλεί προς κάθε 
αρμόδιο και να τονίσω ότι τη Παρασκευή θα γίνει έκτακτη συνεδρίαση της ΚΕΔΕ στην οποία θα παραστώ 
και εγώ για να εκφράσουμε μέσα από το συλλογικό μας όργανο την αντίθεσή μας για τα όσα συμβαίνουν 
και για όσα φοβάμαι πως θα ακολουθήσουν. Πρέπει να σταματήσουμε αυτή τη κατάσταση, δε μπορεί η 
τοπική αυτοδιοίκηση να πληρώνει πάντα το μάρμαρο και αν κάποιοι θέλουν να τη καταργήσουν δεν έχουν 
παρά να το πουν ευθέως και με οποιονδήποτε τρόπο να αναθέσουν τη διοίκηση σε διορισμένους. Εμείς 
νομίζω ότι σαν αιρετοί δεν θα πρέπει και δεν δεχόμαστε κάποιες καταστάσεις που αποδυναμώνουν 
κυριολεκτικά την αυτοδυναμία των Δήμων». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Πούλιο Χρίστο ο οποίος 
μεταξύ των άλλων είπε: «Συντάσσομαι και εγώ με το ψήφισμα αλλά θα ήθελα να προστεθεί η φράση ότι 
δεν γίνεται στο 90+ να μιλήσω με ποδοσφαιρικούς όρους να έρχονται και να βάζουν τα δυο πόδια σ’ ένα 
παπούτσι στους ΟΤΑ άνθρωποι οι οποίοι όφειλαν να έχουν σκεφτεί, να έχουν μεταρρυθμίσει γιατί αυτό 
δεν είναι μεταρρύθμιση. Είναι τραγική η προχειρότητα με την οποία παίρνονται αυτές οι αποφάσεις. Και 
μέσα σ’ ένα μήνα ζήσαμε μαύρο στην ΕΡΤ και τώρα τους ΟΤΑ. Πού θα πάει αυτό το βιολί;». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Ανταμπούφη Νικόλαο ο 
οποίος μεταξύ άλλων είπε: «Είναι σημαντικό να συμφωνήσουμε και να είναι ομόφωνο το ψήφισμα γιατί η 
κατάσταση δεν αφορά μόνο την τοπική αυτοδιοίκηση παράλληλα συμβαίνει κάτι ανάλογο στον χώρο της 
εκπαίδευσης και αυτό που ξεδιπλώνεται μπροστά μας έχω την εκτίμηση ότι δεν είναι καθόλου 
προχειρότητα, όντως οι δεσμεύσεις ήταν γνωστές και επειδή ακριβώς είναι και παράλογες, ο μόνος τρόπος 



είναι αυτό ο οποίος ξετυλίγεται μπροστά μας αυτή τη στιγμή. Η Δημοτική Αστυνομία διαλύεται. Το 
επόμενο βήμα νομίζω ότι κανείς μπορεί να το αντιληφθεί. Θα είναι ο προσπορισμός και αυτού του 
κομματιού από ιδιωτική αστυνομία. Το ίδιο γίνεται και στην εκπαίδευση. Είναι ξεκάθαρο αυτό που 
συμβαίνει εντελώς προγραμματισμένο καθόλου πρόχειρο. Η μόνη λύση που μπορούμε να έχουμε μπροστά 
μας είναι να φύγει αυτή η Κυβέρνηση όσο το δυνατόν γρηγορότερα. Δεν επιδέχεται διόρθωση. Χρειάζεται 
μόνο ανατροπή. Θα ήθελα μόνο να προσθέσω πως στο ψήφισμα θα μπορούσαμε να επισημαίνουμε 
συγκεκριμένα στο κάλεσμα που κάνουμε εκτός από τη Κυβέρνηση και τα πολιτικά κόμματα να καλέσουμε 
και τους Βουλευτές του νομού μας να καταψηφίσουν το συγκεκριμένο νομοσχέδιο». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «Στο ψήφισμα των εργαζομένων μας καλύπτει ένα μεγάλο κομμάτι γιατί είναι αυτό 
που στην ουσία αντικειμενικά ζουν, δεν θα μας καλύψει όμως το διά ταύτα και η λογική που διέπει το 
«Όλα αυτά στο όνομα της Μεταρρύθμισης και της Αναστήλωσης του Ελληνικού Κράτους ,υλοποιώντας 
έτσι τις Τροϊκανές Επιταγές, δηλώνοντας Υποτέλεια». Βρισκόμαστε στο μέσο μιας οικονομικής κρίσης 
του συστήματος και όχι των εργαζομένων οι οποίοι καθόλου δεν φταίνε γι’ αυτή, είμαστε στο μέσο μιας 
κρίσης μάλλον προς το τέλος της θα έλεγα γιατί θα πάμε σε μία ανάκαμψη πάντα υπέρ του κεφαλαίου την 
οποία τη πληρώσαμε με τη καταστροφή μέρους του κεφαλαίου. Και το κεφάλαιο δεν ήταν μόνο χρήματα, 
υλικοτεχνική υποδομή, ήταν κυρίως οι εργαζόμενοι και έρχονται και νέα μέτρα τα οποία θα πληρώσουν. 
Δεν είναι θέμα τρόικας. Και η τρόικα είναι η Ευρωπαϊκή Ένωση, η Κεντρική Ευρωπαϊκή Τράπεζα και το 
ΔΝΤ. Και οι έλληνες πολιτικοί που κυβερνούν σήμερα σε δύο κόμματα, πριν από λίγο τρία και 
ετοιμάζονται σήμερα με άλλες μορφές να κυβερνήσουν, σαν αριστεροί ή άλλης μορφής διαχειριστές δε 
κάνουν τίποτα άλλο παρά να υποκλίνονται σ’ αυτό ακριβώς το τρίδυμο που όταν θα χρειαστεί να μαλώσει 
να είστε σίγουροι ότι θα μας εμπλέξει σε πολεμικές περιπέτειες στη περιοχή. Το σχέδιο λοιπόν του 
ψηφίσματος που κατατέθηκε λέει ότι ο Δήμος είναι το εργαλείο εκείνο που θα φέρει ανάπτυξη κοινωνικής 
συνοχής, εμείς ήδη από το 2008 έχουμε πει ότι με το σχέδιο Καλλικράτη οι δήμοι γίνονται το μακρύ χέρι 
του κεντρικού κράτους, υλοποιούν σε όποιο βαθμό μπορούν και υπάρχει ανεκτικότητα από ανθρώπους 
που βρίσκονται στο συγκεκριμένο δήμο ή Περιφέρεια, υλοποιούν ότι αντιλαϊκό έχει πέσει στα χέρια μας. 
Αντέξανε λίγο οι παιδικοί σταθμοί. Δεν είμαστε σίγουροι ότι τον Σεπτέμβριο θ’ ανοίξουν όλοι και ότι το 
προσωπικό τους θα είναι όλο εκεί. Οι Δήμοι έχουν να παίξουν ένα ρόλο πολύ διαφορετικό από αυτό που 
θέλει να τους βάλει εδώ το σημείωμα. Είναι ορθολογισμός και εξυγίανση του Κράτους που οι Δήμοι 
βοήθησαν όπως λέει το σχέδιο στη 3η παράγραφο με το κατά δύναμη; Σήμερα ακούμε προχειρότητα, 
ακούμε ότι μας βάζουν τα δυο πόδια σ’ ένα παπούτσι. Ποιοι; Αυτοί που ψήφισαν όλα τα μνημόνια. Αυτοί 
που σχεδιάσανε 150.000 απολύσεις και τώρα κλαίνε γιατί δε πήραμε και λίγους από κάπου αλλού αλλά 
τους πήραμε όλους από τη δημοτική αστυνομία. Σας λέω ότι έρχεται η σειρά όλων. Κανένας δεν είναι 
σίγουρος. Και το λέω και στον κ. Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου ότι δεν είμαστε όλοι οι ίδιοι και 
δεν πηγαίνουμε όλοι μαζί. Εγώ δεν θα καλέσω τους βουλευτές του νομού. Γιατί οι δύο δεν θα το κάνουν 
αφού τα κόμματά τους έχουνε ψηφίσει. Ο δε ένας που δεν θα το ψηφίσει έχει περάσει από σεμινάρια και 
από τη Μέρκελ και από τον Ομπάμα που του είπαν ότι θα έχετε σειρά. Εμείς ζητάμε από τον κόσμο δυο 
πράγματα. Ένα ψήφισμα μεγάλο σε λόγια που όμως καταλήγει σε στοιχειώδη ζητήματα».  
Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος και την αποστολή του, στον κ. Πρωθυπουργό της Ελλάδας, κ 
Υπουργό Εσωτερικών, στον κ. Υπουργό Διοικητικής Μεταρρύθμισης & Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, 
στους Πολιτικούς Αρχηγούς των Κομμάτων της Βουλής και στους κ. Βουλευτές του Νομού.  

ΨΗΦΙΣΜΑ  
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΞΑΝΘΗΣ 

Την ώρα που ο ρόλος της Τοπικής Αυτοδιοίκησης γίνεται όλο και πιο κεντρικός για την ανάπτυξη 
και την κοινωνική συνοχή, είναι αδιανόητος κάθε περιορισμός στις αρμοδιότητές της.  Είναι ανάγκη 
ενίσχυσης του θεσμικού πλαισίου των αρμοδιοτήτων της και όχι η κατάργηση των δημοτικών υπηρεσιών 
της. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης καταδικάζει την με προχειρότητα, απαράδεκτη και άδικη 
απόφαση της Κυβέρνησης για την κατάργηση της Δημοτικής Αστυνομίας, των Σχολικών Φυλάκων, αλλά 
και το ενδεχόμενο κατάργησης και άλλων δημοτικών υπηρεσιών, από τους Οργανισμούς Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης. 

Η Τοπική Αυτοδιοίκηση έχει μέχρι σήμερα συμβάλλει περισσότερο από κάθε άλλο τομέα της 
Δημόσιας Διοίκησης στον εξορθολογισμό και στην εξυγίανση του Κράτους. Απασχολεί το 12% των 
υπαλλήλων του δημοσίου τομέα και καλείται να ασκήσει ένα πλήθος σοβαρών παλαιών και νέων 
αρμοδιοτήτων και αυτή τη στιγμή της ζητείται να επωμισθεί το 50% της κινητικότητας-διαθεσιμότητας. Η 
Τοπική Αυτοδιοίκηση έχει υποστεί με βίαιο και παρατεταμένο τρόπο τεράστιες συνέπειες στη λειτουργία 
της και στην  αυτοτέλειά της. 

Η οποιαδήποτε περαιτέρω μείωση του προσωπικού του Δήμου μας, θα οδηγήσει σε ανεπάρκεια 
ανθρώπινου δυναμικού με αποτέλεσμα να μην εξυπηρετούνται  οι ανάγκες των πολιτών. 

Οφείλουμε όλοι, να πάρουμε θέση και να δώσουμε τη δική μας καθαρή απάντηση, που μπορεί και 
πρέπει να μας ενώνει όλους. 



Οφείλουμε όλοι, να καταστήσουμε τη Τοπική Αυτοδιοίκηση γνήσιο φορέα και ισχυρό 
πρωταγωνιστή της ανασυγκρότησης του τόπου, θεσμό και δύναμη της κοινωνικής αλληλεγγύης και 
συνοχής.  

Καλούμε την Κυβέρνηση και όλα τα πολιτικά κόμματα να αντιληφθούν ότι η τελευταία γραμμή 
άμυνας του πολιτικού και διοικητικού συστήματος απέναντι στην κοινωνική κρίση είναι ο Δήμος, που 
μπορεί και πρέπει να αποτελέσει την πρώτη γραμμή της μάχης για την ανασυγκρότηση της χώρας. 

Το παρόν ψήφισμα να σταλεί στον κ. Πρωθυπουργό της Ελλάδας, κ Υπουργό Εσωτερικών, στον κ. 
Υπουργό Διοικητικής Μεταρύθμισης & Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, στους Πολιτικούς Αρχηγούς των 
Κομμάτων της Βουλής και στους κ. Βουλευτές του Νομού. 

Μειοψήφησε ο δημοτικός σύμβουλος Κολλάρος Γεώργιος για τους λόγους που αναφέρονται στο 
ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                    (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 11-7-2013 
Με εντολή Δημάρχου 
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